

probablement les exigences de nos spécifications qui demandent une évaporation de 18,000 livres d'eau par heure. La colonne No 8 montre la pression régulière à laquelle pourront fonctionner les chaudières offertes, et elle est en tous les cas au moins égale à ce que nous demandons dans nos spécifications, c'est-à-dire 160 livres au pouce carré. Dans la dernière colonne est indiqué le prix extra pour lequel les fabricants de la chaudière Babcock & Wilcox fourniraient des "Superheaters" ou appareils pour surchauffer la vapeur: ce sont des accessoires de valeur dans le fonctionnement d'une série de chaudières moderne, mais je crains que l'insuffisance de notre appropriation ne nous permette pas de les introduire à présent.

Respectueusement soumis,
T.-W. LESAGE,
Assistant-Surintendant de l'Aqueduc.

would probably come up to our specified evaporation requirements of 18,000 lbs. of water per hour. Column No. 8 shows the working pressure of the boilers offered and all are within the requirements of our specifications, which call for 160 lbs. pressure per sq. in. The last column shows the cost of superheaters offered as an extra in connection with the Babcock and Wilcox boilers. These are valuable adjuncts in the operation of a modern boiler plant, but I presume the lack of the necessary appropriation will not allow of your considering their introduction at the present time.

Respectfully submitted,
T. W. LESAGE,
Asst. Superintendent M. W. W.

TABEAU DES SOUMISSIONS POUR CHAUDIERES A VAPEUR D'APRES LES OFFRES FAITES A LA COMMISSION DE L'AQUEUDUC, le 5 juillet 1904.

1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
	Nom du Fabricant.	Type de Chaudière.	Nombre de Chaudières offertes	Surface de chauffe des Chaudières	Superficie des grilles des Chaudi.	Capacité d'évaporation des chaudières sur la base d'un pied de surface chauffante peut évaporer 3 lbs d'eau par heure.	Pression de vapeur	Prix.	Coût de "superheaters"
1	Babcock & Wilcox.	Babcock & Wilcox.	3	6,765	129	20,285	160	15,536	2,100
2	do	do	2	5,646	119	16,938	160	12,950	1,700
3	J. McDougall.	Caldwell.	3	7,506	155 1/4	22,518	160	15,350	
4	Cal. Iron W. Co.	Stirling "B"	3	6,522	146 1/4	19,566	180	14,628	
5	do	Stirling "A"	2	6,376	138	19,128	180	13,551	

STATEMENT OF TENDERS FOR BOILERS ACCORDING TO OFFERS MADE TO THE WATER COMMITTEE, July 5th, 1904.

1	2	3	4	5	6	7	8	9	10
	Name of firm tendering.	Make of Boiler.	Number of Boilers offered.	Combined heating surface.	Combined grate area.	Evaporative capacity based on an assumed evaporation of 3 lbs of water per sq. foot of heating surface in lbs. per hour.	Working pressure,	Price.	Extra price of Superheaters.
1	Babcock and Wilcox.	Babcock and Wilcox.	3	6,765	129	20,285	160	15,536	2,100
2	do	do	2	5,646	119	16,938	160	12,950	1,700
3	John McDougall.	Caldwell.	3	7,506	155 1/4	22,518	160	15,350	
4	Cal. Iron Wks. Co.	Stirling "B"	3	6,522	146 1/4	19,566	180	14,628	
5	do	Stirling "A"	2	6,376	138	19,128	180	13,551	

Il est Résolu: D'ajourner l'assemblée à 3 heures de cet après-midi, afin d'attendre le rapport de M. Champagne qui doit être prêt à cette heure. —Soumise et lue une lettre de M. Geo. Brush, de la "Eagle Foundry," déclarant qu'à cause d'un malentendu il n'a pu soumissionner la fourniture des nouvelles chaudières, mais que s'il lui était permis de soumissionner, son prix serait de \$14,400. Déposée sur le bureau.

It was Resolved: That the Committee adjourn until 3 p.m. to receive Mr. Champagne's report which he said would be ready by that time. —Submitted and read a letter from Mr. Geo. Brush, Eagle Foundry, informing the Committee that by an oversight he did not tender for the new boilers, but if he had, his price would have been \$14,400. Laid on the table.